

Bestyrelsesmøde nr. 3 onsdag d. 29/05 2024 kl. 17:00

Hvor: Klublokalet

Deltagere: Torben Snowman, Gitte Bille, Morten Chr. Hansen, Jakob Posselt, Kjeld Olsen

REFERAT

1. Administration/diverse

- 2.000 kr rundsendt til de 3 hold
 - Hold1: Torben
 - Hold2: Freddy
 - Hold3: Aase
- Regnskab: Ingen overraskelser i året indtil nu. Vi er på budget eller lidt bedre.

2. Cykel træning/holdture/spinning/styketræning

- Hold 4 er ikke kommet i gang. Vi gør ikke mere ved det, indtil medlemmerne efterspørger det.
- De nye tiltag - Arresø Rundt mandage og bakketræning både onsdage og torsdage søges af medlemmerne. Dog ikke altid med stort fremmøde. Men vi holder fast.

3. Lokaler/spinningcykler

- Vi har fået melding om, at vores ansøgning til Idrætspuljen om renovering af omklædnings- og badefaciliteter er tilgodeset i fuldt omfang. Formelt skal det godkendes på kommunalbestyrelsesmødet den 30. maj. Når vi får et endeligt svar, så skal vi i dialog med kommunen om istandsættelsen, som gerne skulle finde sted inden indendørssæsonen starter til oktober. Torben tager dialogen med kommunen når den endelige godkendelse foreligger.

4. Vintercup 2025

- Det er aftalt i styregruppen, at Vintercuppen fortsætter, dog med færre afdelinger.
- Henrik Aen har stillet forslag om at vi afholder yderligere en afdeling i Tisvilde hegn. Dette skal vi tage stilling til sammen med Per Lunderød.
- Torben indkalder til et møde med Henrik Aen og Per Lunderød, hvor det drøftes, om vi mener at FMC kan påtage sig af at afholde 2 afdelinger af Vintercuppen. Det vil nok afhænge af, om vi mener at kunne skaffe de frivillige hjælpere, der er brug for.

5. Nyt fra Tri-afdelingen

- Tri Klubmesterskab afholdes i Karrebæksminde lørdag den 1. juni 2024.
- Der er lavet en aftale med TRI svømmetræner for den kommende vintersæson.

6. Op på cyklen Halsnæs søndag 9. juni

- Henrik O er styrmand og deltager på et møde med Cyklistforbundet 3. juni. Da Henrik jo p.t. ikke selv kan cykle, vil han fortsætte dialogen med Freddy og prøve at få ham med til mødet 3/6. FMC skulle gerne være styrmænd på en tur rundt om Arresø (hold 2/3 tempo). FMC medlemmer opfordres til at cykle med fra torvet ved Karl E. Kl. ? (måske Kl. 13).

7. Andet

- Stålmænd. Torben videregiver oplæg modtaget fra DGI. FMC/TRI vil have afholdelsen komprimeret, så det ikke tager hele dagen. Det giver en bedre oplevelse for både deltager og tilskuere. Torben vurderer om der er behov for et møde med DGI.
- Spinningcyklerne bør kontrolleres og vedligehold. Torben spørger Poul og Lars, om de har forslag til, hvordan vi kan sikre tilsyn og gennemgang af spinningcyklerne. Evt. kontaktes Garmin, hvis der er behov for noget, som vi ikke selv kan gøre.
- I vinterhalvåret benyttes cyklerne daglig og ofte i flere timer. Det blev derfor foreslået, at vi overvejer en opsparing til vedligehold og udskiftning af cyklerne.
- Det blev drøftet, men ikke besluttet, om vi med fordel kunne investere i banner med FMC og TRI logoer som stilles frem ved arrangementer.
- Evt. opsætning af løbebånd afventer tilbagemelding fra Brian og Teddy.

8. Næste møder

- Onsdag 14. august 17:00 i klubben, hvor vi bl. a. skal drøfte:
 1. Stålmænd.
 2. vedligehold/udskiftning af spinningcykler.
- Onsdag den 11. september Kl. 17.30 i klubben, hvor vi bl. a. skal drøfte:
 1. Afslutningsarrangement for sommersæsonen.
 2. Planer for vintersæsonen.
- Onsdag den 19. november Kl. 19.00 i klubben, dagsorden følger.